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Abstract (en)
a) The invention relates to a rigid or semi-rigid packaging for liquid products, especially for cleaning products, having approximately the shape of a
cylinder equipped with two transverse bases, one of which carries a filling and discharge orifice, as well as with longitudinal lateral walls connecting
the two bases. b) This packaging is characterised in that the lateral walls carry at least one rib (10) and one groove (9) which correspond to each
other in order to facilitate and stabilise the stacking of several packaging elements during their transportation or their presentation in a shop. c) The
invention applies to the packaging of liquid or semi-liquid products. <IMAGE>

Abstract (fr)
a) L'invention concerne un conditionnement rigide ou semi-rigide pour produits liquides, notamment pour produits d'entretien, ayant
approximativement la forme d'un cylindre muni de deux bases transversales dont l'une porte un orifice de remplissage et d'évacuation, ainsi que
de parois latérales longitudinales reliant les deux bases. b) Ce conditionnement est caractérisé en ce que les parois latérales portent au moins une
nervure (10) et une rainure (9) se correspondant pour faciliter et stabiliser l'empilement de plusieurs conditionnements lors de leur transport ou de
leur présentation en magasin. c) L'invention trouve son application dans le conditionnement de produits liquides ou semiliquides.
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